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Consell de Barri del Parc i la Llacuna del Poblenou 

Assumpte Resum d’acords 
Lloc Casal de Barri Llacuna (Bolívia, 49) 
Data i hora Dilluns 20 de novembre de 2023, de 18 a 20 h 

Persones assistents 
 David Escudé, regidor del Districte i president del Consell de Barri 
 Àngel Ruiz, vicepresident del Consell 
 Immaculada Bajo, consellera de Barri 
 Lorena Domínguez, consellera 
 Sergi Matas, conseller 
 Jordi Rallo, conseller 
 Manuel Martínez, conseller 
 Josep Garcia Puga, gerent del Districte 

Entitats i equipaments 
 AVV El Parc 
 Plataforma Sos Triangle Lúdic 
 Col·lectiu Superilla 

Ciutadania a títol individual: 40 persones 

Ordre del dia 
1.- Renovació de la vicepresidència i de la Comissió de Seguiment del Consell de Barri. 
2.- Temes pendents del darrer Consell de Barri. 
3.- Nou accés del metro Glòries davant del Museu del Disseny. 
4.- Informació sobre el protocol amb el Consell Sup. d'Investigacions Científiques (CSIC). 
5.- Estat de les accions, intervencions i previsions al Triangle Lúdic. 
6.- Estat de l’actuació a la superilla dins dels pressupostos participatius. 
7.- Situació dels assentaments i el sensellarisme al barri. 
8.- Torn obert de paraules. 

El senyor Escudé obre la sessió i presenta la Imma Bajo, la nova consellera de barri del Parc 
i la Llacuna del Poblenou. A la taula també hi ha Josep García Puga, gerent del Districte. 

1. Renovació de la Vicepresidència i de la Comissió de Seguiment del Consell de 
Barri 
La consellera Bajo presenta el procediment d’elecció i guia per a la presentació de 
candidatures a la Comissió de Seguiment, òrgan que es reuneix abans de la celebració del 
Consell per acordar l’ordre del dia, i a la Vicepresidència del Consell de Barri. 
Explica el procediment i les funcions seguint la presentació que es troba a l’annex 1. Destaca 
que la vicepresidència l’hauria d’ocupar algú que sigui actiu en el teixit associatiu del barri. 
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En el cas que hi hagi més d’una candidatura es realitzarà una votació al proper Consell de 
Barri. 

2. Temes pendents del darrer Consell de Barri. 
Els explica el gerent del districte: 
En relació a les sonometries pregunta demanada per l’Àngel Ruiz de la AVV El Parc es 
tractarà al punt 5 quan es parli del Triangle Lúdic. 
El Patrick Karpet va demanar com estava la situació dels pressupostos participatius i que 
també es respondrà en el punt 6 de l’ordre del dia. 
També es van fer dues preguntes més. Una sobre si es podia limitar l’aparcament en tota la 
zona del triangle lúdic només per als veïnat, s’ha fet la consulta i la resposta es que no pot 
ser ja que no està en les possibilitats del districte i s’escapa del difícil control. La Guàrdia 
Urbana no pot assumir aquesta competència. 
L’altra era d’un veí que va demanar que al carrer Almogàvers on s’han posat aparcaments de 
motos a la calçada es posi una senyal de prohibit aparcar a la vorera ja que hi continuant 
aparcant les motos. El gerent respon que quan hi ha aparcaments a la calçada i no estan 
plens, es multa a les motos segons l’amplada de la vorera. 

4. Informació sobre el protocol amb el Consell Superior d'Investigacions 
Científiques (CSIC). 
El gerent explica que aquest punt s’explica al Consell de Barri de la Vila Olímpica i al del Parc 
i la Llacuna. Es tracta de la creació de dos instituts de recerca científica del CSIC que estaran 
ubicats a dos carrers del barri del Parc. I que es tracta de fomentar un nou pol de recerca i 
innovació al voltant de la Ciutadella i fer un node de coneixement. El parc mòbil del carrer 
Ramon Turró es convertirà en un espai de biociència amb més de 300 científics i 40 grups de 
recerca. Els diferents equipaments de la Ciutadella es convertiran en equipaments de recerca 
científica. Aquest es un projecte de l’Ajuntament de Barcelona; la Generalitat i del Ministeri 
de Ciència, la Universitat Pompeu Fabra i altres institucions. 

3. Nou accés del metro Glòries davant del Museu del Disseny. 
La consellera presenta al senyor Josep Usach, director de BIMSA que farà la presentació. Ho 
fa amb una projecció documental (vegeu l’annex 2), i comenta que la reforma del vestíbul 
del metro de Glòries es troba dins un projecte més ampli de la reforma de Glòries i de la 
implantació del Tramvia a la Diagonal. 
Pregunta 1: He entès que fins la tardor no entrarà en funcionament el tros de Glòries, i quan 
es farà el tram fins a Francesc Macià. 
Resposta: correcta la primera. Per la segona qüestió respon que abans cal fer obres prèvies 
com el col·lector de la Diagonal, ajustaments als carres d’Urgell i av. Sarrià, i urbanitzacions 
als laterals de la Diagonal. Es un projecte a mig termini. 

5. Estat de les accions, intervencions i previsions al Triangle Lúdic. 
El regidor pren la paraula per presentar el tema i informa que fa mes de dos mesos que 
s’han posat en marxa les noves mesures, i a la vegada continuen les ja aplicades 
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anteriorment. Encara es aviat per fer balanç, però si que s’ha fet una reunió al cap d’un mes 
per veure com anaven les noves mesures. El regidor explica que segons les dades que tenen 
i les sonometries realitzades, ha baixat el soroll. Això no vol dir que s’hagi acabat amb el 
problema. 
Noves implementacions: tema de Comunicació a les residències d’estudiants, a les sortides 
del metro. Nou encaminament dels usuaris i usuàries. 
Pregunta: l’Àngel, de l'AVV El Parc, vol saber si estan detectats o si ja se sap on es posaran 
els nous sonòmetres. Demana que funcioni que tinguin aviat informació concreta com 
denúncies, etc. i baixades de decibels que comenta. 
Resposta: hi ha dues taules; una on són tots els agents i una altra de treball on hi ha el 
veïnat. Demana que funcioni que tinguin aviat informació concreta com ara denúncies, etc. 
Pregunta: va demanar una revisió de la il·luminació del carrer Sancho de Ávila entre 
Meridiana i Zamora, ja que és un espai on els joves es queden i hi ha soroll, etc. I també on 
hi ha gent acampada des de fa temps. 
Pregunta: veïna que diu tenir problemes per dormir des de fa dos mesos. Abans a Sancho de 
Ávila no teníem problema i ara si. Pensa fer-hi alguna cosa, l’Ajuntament? 
Pregunta: Quan acabin els tres mesos de la moratòria, te l’Ajuntament pensat posar mesures 
més contundents? Hi ha alguna manera de fer callar la gent? Les residències, tabernes, i 
hotels low cost estan convidades a la Taules de Convivència. El Vita està generant problemes 
amb les escombraries. 
Respostes: el regidor exposa que la residència Vita ha estat informada; una altra cosa és que 
no vinguin. Tothom està convidat a les Taules. Tot i així, es repassarà tota la llista de les 
persones que s’hi convida. 
En el moment que es coneguin els informes de les sonometries s’aplicaran les mesures que 
contempla el decret. També s’aplicaran mesures a qui vulneri el descans del veïnat. 
El que s’ha fet ara és distribuir a les persones usuàries per altres carrers per què no hi hagi 
un únic encaminament. És cert que hi ha algun carrer que baixa i altres que pugen, però 
s’anirà estudiant per millorar-ho. 
Pregunta: manifesta que no està d’acord amb les paraules del regidor. Que cal vetllar pel 
veïnat. 
Pregunta: manifesta que mentre no es tregui del barri l’oci nocturn, es dóna voltes al tema 
sense solució. Portem anys amb aquest problema. 
Pregunta: Si es poden posar wàters químics. 
Respostes: el regidor exposa que es fa el que la llei deixa fer, i les llicències no es poden ni 
revocar ni tancar. Potser el tenir més locals d’oci distribuïts per altre àmbits ajudaria a baixa 
el soroll. 
No hay nada absurdo, estamos aquí para trabajar. Agraeixo les aportacions del veïnat de 
Sancho de Ávila per millorar l’entorn. 
Els agents cívics el que fan es marcar la ruta. Ara s’ampliarà el baldeig amb aigua amb 
Guardia Urbana des de les 23 h cada hora per que la gent no es quedi asseguda. Ara s’ha 
ampliat als carrers del costat. 
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6. Estat de l’actuació a la superilla dins dels pressupostos participatius. 
La consellera presenta la Maite Gámez, directora tècnica adjunta de Gestió Territorial de 
BIMSA, que explica el projecte amb l’ajut d’una projecció (vegeu l’annex 3). 
Pregunta: l’espai on va la pista de bàsquet i elements d’espai públic, té ara un nombre 
considerable de cotxes aparcats (taxis, vehicles de betevé, etc.). S’ha previst on van a parar? 
Resposta: com no és un lloc per aparcar, no podran aparcar-hi. 
Pregunta: calendari de finalització i si hi haurà més reunions amb el cos tècnic municipal. 
Resposta: ara ja es farà el projecte executiu i hi haurà una reunió amb el grup impulsor per 
ajustar el projecte, es licitarà i s’executarà l’obra. El 2024 esperem que ja sigui una realitat. 
Pregunta: està previst posar càmeres de vigilància a la zona? 
Resposta: No. 

7. Situació dels assentaments i el sensellarisme al barri. 
El gerent del districte pren la paraula i comenta que creu que la Comissió de Seguiment es 
refereix a algunes problemàtiques que hi ha al parc. El que fa és emmarcar a nivell de 
districte quina és la situació. Entre locals, naus i espai públic hi ha 23 localitzacions. Ha 
crescut l’ocupació en locals de planta baixa; ara n’hi ha 16. En total tenim 39 espais amb 
persones mal vivint i amb les quals fem dues funcions: bàsicament, donem el suport des de 
Drets Socials en la mida que vulguin d’acompanyament per buscar millors situacions en la 
mida de les possibilitats, ja que com diu l’experiència, la solució passa per tenir un habitatge. 
Tema molt complicat actualment. El que es fa des de fa 10 anys és forçar l’atenció per què 
surtin de l’infrahabitatge els que tenen menors a càrrec. 
Actualment hi ha 20 menors que hi estan, 4 en solars i 16 en locals. Estem en un total de 
130 persones. També recorda que aquesta xifra estava fa uns 8 o 10 anys entre 350 i 400 
persones. 
No ens consta que en el barri del Parc i la Llacuna tinguem una situació complexa, però si 
que hi ha alguns punts importants com a dit vostè abans de Sancho de Ávila amb Meridiana. 
Pregunta: un veí comenta que es va plantejar a la Comissió de Seguiment per què malgrat el 
treball que es fa, quan hi ha una intervenció com es va fer a can Framis, les persones 
usuàries es desplacen a altres llocs sense acabar amb el problema. El veïnat està preocupat 
per què saben que cada vegada hi ha menys solars al districte buits, i què passa amb 
aquestes persones. Gràcies a l’explicació del gerent i comenta que no es pot baixar la 
guàrdia. 
Resposta: el regidor afegeix que aquest és un fenomen de totes les grans ciutats i que és un 
tema a treballar per totes les administracions. Que ara per ara ningú ha trobat la solució. 
Pregunta: una veïna fa referència a Ciutat de Granada amb Badajoz entre Almogàvers i Pere 
IV on diu que hi ha un passadís ple runes, i per l’altra banda hi ha un tendal ple de 
cabanyes. El problema és que porten molta ferralla i orinen al lloc. L’adreça és Pere IV, 
Almogàvers, Badajoz i Ciutat Granada. La veïna comenta que van dir que farien pisos socials, 
si és així aguantaran la situació però si no es així cal buscar una solució. També diuen que hi 
ha molts baixos ocupats. 
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8. Torn obert de paraules 
La consellera de barri dóna pas a l’últim punt de l’ordre del dia, el torn obert de paraules. 
Pregunta: el veí Martin Gallego demanar per la situació de Flores Navarro. 
Resposta: el gerent respon que segueix el litigi. Flors Navarro no considera correcta la 
proposta que li fa la Junta de Compensació. 
Pregunta: el veí Ventura Subiela demana per les sancions i accions fetes contra els vehicles 
de mobilitat personal dins del programa Pla Endreça i quantes es cobren. Per què no se’ls 
requisa el vehicle? 
Resposta: el gerent respon que es sanciona como a qualsevol vehicle que fa una infracció. 
Pel que fa a les que es cobren, si la persona és resident a l’estat espanyol les probabilitats de 
cobrar-les són altíssimes. El problema és amb persones de fora. La Guàrdia Urbana no pot 
requisar els vehicles. 
Pregunta: un veí demana en quina situació està el poliesportiu? No se sap per on s’entrarà? I 
com està la il·luminació de Sancho de Ávila entre Meridiana i Zamora, però també hi ha un 
problema molt important a Zamora entre Sancho de Ávila i Meridiana. La foscor que hi ha 
promou que hi hagi robatoris als vehicles. 
Resposta: el regidor respon que és un tema important, i proposa que sigui el tema del 
poliesportiu sigui un dels punts de l’ordre del dia del proper Consell de Barri per presentar el 
que s’està treballant. 
Es tanca el Consell de Barri a les 19.55 h. 

Ma Carme Méndez 
Secretaria del Consell de Barri del Parc i la Llacuna Poblenou 
Barcelona, 20 de novembre de 2023 
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Annex 1 
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Annex 2 
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Annex 3 
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